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OPERATION AND USE INSTRUCTIONS

ATTENTION: KEEP THESE INSTRUCTIONS

The safety of this fitting is only guaranteed with the use of the

instruction.

Disconnect before any action on fitting.

Panzeri Carlo Srl is not responsible for any damage to persons and/or

property resulting from improper installation, misuse, or unauthorized

modifications made to their products.

INSTRUCTIONS D'INSTALLATION ET UTILISATION

Attention: conserver les instructions suivants

Seulement le respect scrupuleux des conseils ici contenus au moment de

I'nstallation et de l'utilisation est une garantie de securite.

D'ebrencher l'appareil du reseau d'alimentation avant de proceder a toute

operation.

Panzeri Carlo sri n'est pas responsible de tout dommage aux personnes ou choses

resultant d'une mauvaise installation, mauvaise utilisation, ou de modifications aux

produits apportes par les autres.

- Remove the screw 1 with the supplied key
- Devise la vis 1 avec la cle founie

- Place the frame 3 on the drywall and tighten with flat head screws (anchors not included)

Caution: The arrow on the housing must be installed pointing upwards.

- Murer le coffrage 3 sure la mure

Attention: la fleched representee dans la coffrage doit etre muree vers le haut.

- Connect the plug 4
- Branche la connexion 4 electrique

- Insert the structure 5 into the frame 3: first insert the lower part, and

then the upper part.

- Introduire la structure 5 dans la cadre 3: inserer d'abord la partie inferieure, puis

inserer la partie superieure.

-Tighten the screw 1 with the supplied special key

- Serrer la vis 1 avec la cle fournie

MAINTENANCE

Only clean the product using a soft cloth. To remove persistent marks

use only a damp cloth and neutral soap

DON’T USE alcohol and/or solvent

Fixtures with led: the led cannot be
partially replaced. If damaged all the

power supply must be replaced.

ENTRETIEN

On conseille de nettoyer l'appareil seulement avec un chiffon souple. Pour

enlever les tached persistantes utiliser un chiffon humide avec du savon neutre.

Ne pas utilser d'alcool ni de solvants.

Dans les appareils avec source de LED les sources meme ne sont pas

remplacables. En cas d'endommagement il faut substituer toute

l'ectrification.
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